

PROTOKOLL

2023-09-27

Möte IF Vikens Ungdomssektion

Plats: Vikenborg
Tid: 17:15
Närvarande: Maria Lindberg Engberg (ML) DJ/sammankallande
Anders Klässbo (AK) F11-12
Sarah Johansson (SJ) P10
Elke Forsberg (EF)

Anmäld frånvaro:

Delges: De närvarande

1. Mötets öppnande

Mötet öppnas

2. Val av sekreterare

AK utses till mötets sekreterare

3. Dagordningen

Dagordningen fastställs

4. Föregående protokoll

Ok

5. Förslag rådgivande fotbollsting

Flera lag har behov av att få möjlighet att spela serie i Värmland istället för Dalsland av olika anledningar. Ett möte bör vi från Vikens sida boka in med DFF i god tid inför seriemälan nästa säsong. Rudi har gjort ett förslag till underlag för ett sådant möte som vi tittar på och AK tar med sig till styrelsen.

6. Laginventering

ML mailar ut underlag inför laginventeringen samt tider som kommer genomföras under förmiddagen 15 Oktober. Vi delar upp oss så här:

AK och SJ: DJ, F13-14, F15, P11, P12, P15 Bollkul 16 17 18

EF och ML: F09, F10, F11-12, P07-08, P10, P13, P14

7. Ungdomsavslutning

Fredag 13 okt Vikenborg – 3 sittningar: 17:00, 18:00 och 19:30

Info har gått ut och medaljer, pokaler samt specialpriser beställda. Hämtas v.41 av Sarah Chips är beställda.

Tommys pris finns inte längre. ML har bett Janne M att kolla möjligheterna till alternativt pris till 15årig pojklagsspelare. Pokalhuset står i år för detta pris. Vi ändrar tillfälligt till 16 år i år.

Vi uppmärksammar våra ungdomsdomare i samband med avslutningen. Elke fixar presentkort till varje domare.

Utskick om antal medaljer, text om laget, bilder är utskickat och ML sammanställer i PP inför avslutningen. Skriver ut manus samt laminerar motiveringar till specialprisen.

Spelare från A-lagen – ML har kontaktat dam och herr som återkommer med varsin prisutdelare.

Baka till avslutningen? Sarah kollar och Anders fixar chokladbollar.

Vi bör träffas och ställa iordning på Borgen senast kl.16 den 13/10. ML och AK fixar.

8. Samsyn föreningar

ML har varit i kontakt med ÅSK's ungdom. Planerar en sittning där våra 2 föreningar samt Åmåls IBK skapar ett gemensamt samsynsdokument. ÅSK har nu "Vi vill" och där finns punkter kring fleridrottande. Finns även i Vikens policy. ML kollar de andra föreningarn och bokar ett datum v.44. SJ deltar också.

9. Kontanthering kiosk

Vore det klokt att inte ha kontakter längre då det varit en del inbrott hos andra föreningar? Om vi går ut med att vi är kontantfria så kanske det kan hålla tjuvar borta???

Krävs ju då samma sak för alla lag, ungdom som senior. AK tar med till styrelse.

10. Ledarhandbok

Behöver uppdateras inför nästa säsong, läggs ut på US sida på laget samt förmedlas till alla ledare. Vi tar med oss detta till nästa möte???

11. Övriga frågor

Fakturera medlemsavgift och deltagaravgift samtidigt. AK kollar med styrelsen. Ett lag har problem med spelare som förstör träningar. Även spelare som inte har betalt medlemsavgift – hur hanterar vi det? Har man rätt att skicka hem någon? Vi funderar till nästa möte och tar beslut då.

12. Nästa möte

Onsdag 25/10 kl.17:15 Vikenborg

13. Mötet avslutas

Vid protokollet

Anders Klässbo
Sekreterare

Maria Lindberg Engberg
Sammankallande